
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 18 kwietnia 2025 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: terenów KS Grzegórzecki 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

mieszkańcy Grzegórzek i członkinie Rady Dzielnicy II ponownie podnoszą wątpliwości 
dotyczące funkcjonowania terenów KS Grzegórzecki. W tej sprawie zwracałem się 
wielokrotnie z prośbą o interwencję u władz miasta, jednakże urząd nie podejmował 
wnioskowanych w tym zakresie działań. Nadmienię, iż tereny te zostały oddane w 
użytkowanie wieczyste pod warunkiem realizacji inwestycji sportowych cyt: 

 
 
Proszę o wyjaśnienie dlaczego pomimo nie wywiązania się z powyższych zapisów 
Gmina Miejska Kraków nie podjęła działań celem odzyskania nieruchomości? 



 

 

 

 

 
 

Zwracam ponadto uwagę na fakt, iż zdaniem mieszkańców dysponentem tych 
nieruchomości nie jest już KS Grzegórzecki, a inny podmiot KSU Grzegórzecki sp. z o.o., 
związany w osobie beneficjenta i wspólnika spółki m.in z kontrowersyjnym 
zamurowaniem okien w budynku YMCA przy ul. Krowoderskiej w Krakowie. Wobec 
spółki zostało wszczęte w 2023 r. postępowanie sądowe o rozwiązanie tejże spółki bez 
przeprowadzania postępowania likwidacyjnego.  
 
Zasadnym jest, aby Gmina Miejska Kraków podjęła działania celem odzyskania tych 
terenów, gdyż na obszarze Grzegórzek brakuje miejsc pod sport i rekreację.  
 
 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


